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        ROMÂNIA 

  JUDEŢUL   TIMIŞ 

 COMUNA   ŞTIUCA 

CONSILIUL  LOCAL 

 

 

 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 29 ianuarie 2014, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 

 

 

 

În baza  dispoziţiei  primarului   comunei  Ştiuca   nr.1/2014  a  fost convocată  

şedinţa   ordinară  a  consiliului  local. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl.Vasile Bejera, primarul şi   

dl. Benzar Vasile, inspector specialitate. 

Domnul  Marian Dincă, secretarul comunei, în urma   apelului   nominal,  face 

cunoscută  prezenţa  la şedinţă  a domnilor consilieri : sunt  prezenţi  11 consilieri. 

Procesul  verbal al şedinţei anterioare, prin  grija  secretarului consiliului,  a fost  

pus la  dispoziţia  domnilor consilieri locali.  Domnii consilieri  sunt  întrebaţi  dacă 

sunt de acord cu procesul verbal redactat  pentru  şedinţa  anterioară. Procesul-verbal  

este aprobat în unanimitate  de  domnii consilieri prezenţi la  şedinţă. 

 

Ordinea  de zi  al  şedinţei ordinare  este  prezentată  de domnul  primar, Vasile  

Bejera, iniţiatorul  şedinţei  ordinare :   

 Ordinea de zi  propusă  este  următoarea : 

1. Aprobarea  planului  de  achiziţii şi investiţii  al comunei Ştiuca pe 

anul 2014;   

2. Aprobarea  bugetului local al comunei Ştiuca pe anul 2014; 

3. Aprobarea achiziţionării unui autoturism; 

4. Aprobarea  rezilierii  unui contract de concesionare; 

 

Ordinea  de   zi  este  aprobată  în unanimitate de către  domnii consilieri 

prezenţi la  şedinţă. 

Domnul consilier POP  Mihai,  preşedintele  de şedinţă,  preia  conducerea  

şedinţei ordinare.   
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Punctul 1 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea  planului de 

achiziţii  şi investiţii al comunei Ştiuca pe anul 2014. Iniţiator: primarul comunei  

Ştiuca. 

 

Domnul  primar   prezintă   expunerea   de  motive  la  proiectul   de    hotărâre  

privind necesitatea aprobării planului de achiziţii  pe anul 2014 al comunei Ştiuca. Şi  

în  anul 2014 ne propunem  să realizăm  câteva  achiziţii care să schimbe,  în 

continuare,  aspectul  comunei  şi să contribuie, în mod nemijlocit, la creşterea 

nivelului de trai a locuitorilor   din comună Ştiuca.  În acest sens ne  propunem  

achiziţii pentru :  dezvoltarea publică a comunei  şi  activităţi educative, culturale şi 

sportive din comună.  Pentru dezvoltarea publică a comunei dorim să achiziţionăm  

următoarele:  continuarea realizării  sistem de canalizare ape menajere uzate în 

localitatea Ştiuca,  extinderea  reţelelor de alimentare  cu apă  şi  de hidranţi  în 

localităţile  din comuna Ştiuca,  repietruirea  străzilor din  comuna Ştiuca  şi  extindere 

reţea  trotuare, proiectul  tehnic construire cămin cultural  în localitatea Dragomireşti, 

reparaţii la    sistemele de  iluminare publică, achiziţie  unui  nou autoturism. Pentru 

activităţi educative, culturale şi sportive din comună dorim să achiziţionăm: susţinerea 

cultelor din comună amenajare  teren minifotbal  în localitatea Dragomireşti şi 

reparaţii la  căminul  cultural  din localitatea  Oloşag. 

 

Dl. consilier Braşoveanu Ionuţ intervine şi este  total nemulţumit  de felul  cum au 

fost repietruite  în Oloşag unele drumuri care sunt groaznice. Dl. primar  intră în 

polemică cu  domnul consilier  pe  această temă. Între  grupurile  de consilieri  încep  

discuţii polemice pe tema pietruirii drumurilor. La  intervenţia  domnului secretar  al 

consiliului  local se  revine  la dezbaterea de la acest punct al ordinii de zi. Tot  domnul 

Braşoveanu  Ionuţ  nu este  de acord  cu  achiziţionarea  unui nou  autoturism. Din  nou 

încep  discuţii polemice între  primar  şi consilierul  respectiv. Domnul consilier Priala  

Andrei arată  că  el  se abţine la acest punct. 

 

Domnul consilier Benzar Nicoale arată  că  este  foarte  utilă achiziţionarea 

acestui autoturism  că  din experienţa  pe  care  o are cu organele  lui  superioare  ştie  

dimineaţa când  pleacă  de acasă  dar  nu ştie  când  se va întoarce. 

 

După   terminarea dezbaterilor  de la acest punct  al ordinii de zi  domnul  

preşedinte  de şedinţă constată  supune  la vot  proiectul de hotărâre.  Se aprobă  cu  6  

voturi pentru, 1 abţinere şi 4 împotrivă,   Hotărârea  nr.1  privind  aprobarea  planului 

de achiziţii şi investiţii   al comunei Ştiuca pe anul 2014.  

 

Punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind adoptarea bugetului 

local al comunei Ştiuca pe anul 2014. Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 
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 La acest punct al ordinii de  zi domnul Benzar Vasile, inspector specialitate, 

prezintă  referatul  compartimentului de specialitate  privind bugetului local al comunei 

Ştiuca  pe anul 2014.  Veniturile  sunt  estimate  la  suma  de  3.905 mii lei. Cheltuielile 

propuse  a  fi  făcute sunt  următoarele:  pentru servicii publice generale 769 mii lei,  

învăţământ  976 mii lei, cultură 260 mii lei, pentru asistenţă  socială  278 mii lei, 

servicii  de dezvoltare publică 150 mii lei, salubritate  1.100 mii lei  şi transporturi 371 

mii lei.   

 

Domnul consilier  Bejera  Ştefan  doreşte ca  să fie  alocate  fonduri pentru 

biblioteca  comunală ,  să  fie cumpărate  cărţi mai  noi.   Dl. consilier  Boc  Ioan 

intervine susţinând că  tinerii din comună  nu  sunt  de loc  amatori  pentru a 

împrumuta cărţi  de la  bibliotecă. Domnul  primar, la  rândul  său,  afirmă  că nu  

poate  angaja un  bibliotecar  deoarece  posturile  sunt  blocate. Domnul consilier 

Benzar  Nicoale  arată  şi  el  că la  şcoală  de  doi  ani  nu  poate  angaja  o  femeie  de 

serviciu care îi este  foarte  necesară  la întreţinerea şcolii. Domnul consilier  Laver  

Sorin  doreşte  ca  la  şcoală  să  fie  puse  camere  de supraveghere pentru  a  se  

reduce  numărul de stricăciuni şi   distrugeri ale mobilierului  din şcoală. Domnul 

consilier Benzar Nicoale  răspunde  că  în bugetul şcolii au  fost  prinse  fonduri pentru 

a  fii cumpărate camere de supraveghere şi o nouă staţie  de amplificare.   

 

 După terminarea dezbaterilor de la acest punct  al ordinii de zi  domnul  

preşedinte  de şedinţă constată  supune  la vot  proiectul de hotărâre.  Cu  6 voturi 

pentru, o abţinere    şi 4 contra împotriva  se aprobă  Hotărârea  nr.2  privind  

adoptarea bugetului local al comunei Ştiuca pe anul 2014. 

 

Punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea  achiziţionării 

unui autoturism „Dacia Duster " pentru Primăria comunei  Ştiuca. Iniţiator: 

primarul comunei  Ştiuca. 

 

Domnul  primar   prezintă   expunerea   de  motive  la acest  proiect  de    

hotărâre arătând  că în  anul  2007  pentru buna  desfăşurare  a activităţii Primăriei  

comunei  Ştiuca  a  fost  achiziţionat  un  autoturism „Dacia Logan”  care  până  la 

această  dată  are parcurşi   aproape  de 200  mii  de kilometri. În cursul anului  trecut  

am  cheltuit  cu  întreţinerea  sa  peste  10.000 lei  şi  acesta  este  uzat  fizic  şi  moral,  

fiind  tot  mai  greu  de  folosit  şi în acelaşi  timp costisitor. Menţionează  că  nu se  

poate  folosi  acest  autoturism  pe  drumurile de exploatare  în  situaţii  de urgenţă  şi  

pentru  problemele  de fond  funciar  tot  mai numeroase în ultimul  timp.  

 

Domnul  preşedinte  de şedinţă,  Mihai  Pop, luând  în considerare că la punctul  

1 a  fost  dezbătută, în  mod  polemic, obiectul  proiectului  de hotărâre  suspus  la 

dezbatere  cere  domnilor consilieri să voteze proiectul. Cu  6 voturi pentru, o abţinere    
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şi 4 contra împotriva  se aprobă  Hotărârea  nr.3 privind  aprobarea  achiziţionării 

unui autoturism „Dacia Duster " pentru Primăria comunei  Ştiuca. 

 

Punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea rezilierea 

unui contract de concesionare. Iniţiator: primarul comunei  Ştiuca. 

 

La acest  punct  al ordinii  de  zi, domnul  primar, Bejera  Vasile,  prezintă 

referatul  privind necesitatea  şi  oportunitatea rezilierii unui contract de concesionare.  

Numitul  Beuca  Vasile  este  parte  a  contractului   de  concesionare  nr. 1336  din 19 

septembrie 2011,  pentru  suprafaţa de 799  m.p.  de teren intravilan,  înscris în CF 

Ştiuca nr. 400976, nr. top 400976.   În  perioada  2011 – 2013 numitul  Beuca  Vasile  

nu a început  lucrările  de construire  a unei case  familiare şi  deci  nu  mai 

îndeplineşte  condiţiile  din contract şi, în aceste  condiţii,  a  depus  cererea  de 

reziliere a  respectivului  contract de concesionare.  Domnul   preşedinte  de şedinţă 

constată  că  nu  sunt    intervenţii  şi  supune la vot proiectul de hotărâre. Cu  11 

voturi, în unanimitate,   se aprobă   Hotărârea  nr.4  privind  aprobarea  Planului  de 

lucrări  de interes local în anul 2013 pentru  repartizarea  orelor  de muncă  

beneficiarilor  de ajutor social. 

 

Punctul  discuţii, interpelări  din partea  domnilor  consilieri locali : 

 

- Domnul  secretar  prezintă  cererea,  adresată consiliului local,  de  

numitul  Bratu  Ion  din Oloşag,  crescător  de ovine,  care  solicită închirierea  gratuită  

a  unei  suprafeţe  de 80 ha  de  păşune pe  numele  său. Consiliul  în unanimitate nu 

este de acord să închirieze susnumitului  în condiţiile când  toată păşunea  este  

închiriată asociaţie „Ciobănaşul Bănăţean”  din comuna  Ştiuca.  Numitul  Bratu  Ion   

să  se adreseze acestei asociaţii pentru rezolvarea cererii sale.   

 

- Domnul consilier Laver  Pavel  întreabă  dacă se ştie  că  concetăţeanul 

său numitul  Lipei  Nelu  a adus  pământ  şi  a distrus drum lateral  de acces. Domnul 

primar va lua  legătura  cu Lipei Nelu. Tot  domnul  Laver Pavel vrea să fie  informat  

dacă la  această dată  mai păşunează  oile  pe  păşunea  vacilor. Domnul primar afirmă  

că  din 22 ianuarie nu s-a  mai  păşunat de oi decât  pe  păşunea  lor. În continuare 

domnul consilier ridică problema  familie  Bohar  Ion  din Zgribeşti  care  a fost  

ajutată  de comunitate  dar  din  partea  lor  nu  se  vede nici o  dorinţă de aşi 

îmbunătăţii situaţia. Domnul primar intervine  şi arată  că şi  autorităţile  locale  au  

depus  eforturi repetate dar până  la urmă  se va  recurge  la  preluarea celor trei 

minori în plasament familiar.  
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- Domnul consilier  Bejera  Ştefan  informează consiliul  că  drumul  spre 

cimitirul din Dragomireşti  este greu  practicabil şi trebuie  pietruit.  Dl. primar Vaslie 

Bejera,  răspunde : aşa  după  cum s-a  aprobat  bugetul local imediat  când  vremea  

va  permite  se  vor  începe  lucrările  de pietruire  a drumurilor. 

Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 

punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor consilieri, 

domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei consiliului local. 

 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 

 

 

Preşedinte de şedinţă,                                                      Întocmit, 

    consilier         Secretar, 

MIHAI  POP                 Marian  Dincă 

 
 

 

 


